
 

Agenda  MR vergadering 31-10-2023  19.00 – 21.30 (Steenpad 2a Willemstad) 

 

Item  Ingezonden stukken 

1. Opening en Welkom 

 

 

2.  Notulen vorige vergadering 19-06-2023 

Notulen zijn vastgesteld.  

Dianne 

3.  Vastgestelde notulen GMR 

Notulen van 20 juni gaat Anja doorsturen, vóór de 

volgende vergadering graag reactie geven.  

Secretariaat GMR 

4.   

 

 

 

Ingebrachte Punten: 

 

Begroting 

We hebben nog een vergoeding voor Cultuur. 

Loeky heeft hier al over gesproken met San 

Vermaas. Ook is er een vergoeding voor BVL 

(Brabants Verkeers Label).  

Bij formatie wordt er rekening gehouden met 

collega’s die met pensioen gaan.  

De controller van Stichting de Waarden gaat de 

afdrachten aanpassen, waardoor de grote scholen 

van Stichting de Waarden minder meebetalen aan 

de kleine scholen. Voor de Singel heeft dit nu nog 

geen consequenties. Behalve de FTE voor 

directeuren. Dit zal naar 2 dagen voor de Singel 

gaan, waarvan er één ingeleverd moet worden op 

boven schools niveau.  

 

Koersplan 

Het koersplan liep van 2019-2023. Door 

omstandigheden op bestuursniveau is er uitstel 

aangevraagd bij de inspecteur en is er per school 

een jaarplan gemaakt.Afgelopen week is dit op 

bestuursniveau weer opgepakt. Met indicatoren van 

de inspectie wordt er weer terug gegaan naar de 

basis. Binnen ons team wordt het op de studiedag 

van 1 november besproken.  

 

Schoolplan 

Aan het einde van het schooljaar is er a.d.h.v. het 

koersplan een nieuw schoolplan opgesteld. 

Bovenschools wordt er gewerkt aan een nieuw 

Koersplan.Het huidige KP liep van 2019-2023. Aan 

de inspecteur is een uitstel aangevraagd en 

toegekend voor 1 jaar. Het nieuwe KP moet dus 

gaan lopen van 2024-2028. Voor de Singel 

betekent dit dat we het huidige schoolplan (welke 

gelinkt is aan het KP) wordt geëvalueerd en dat we 

gaan nadenken over onze eigen koers en plannen 

voor de komende 4 jaar. In juni is dit nieuwe SP af. 

 

Ingebracht door:  

 

Loeky 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Loeky 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Loeky 

 

 

 

Loeky/ Francien  

 

 

 

 

 

 

 



 

Schoolrapportage 

Francien ligt de analyse op schoolniveau cito juni 

2023 toe. De schoolweging van 22-23 was 25,74, 

het gemiddelde is 30. Dit betekent dat leerlingen 

een hogere stimulerende omgeving hebben en we 

hogere eindopbrengsten mogen verwachten.  

 

Ingezette interventies in de klassen: 

*Klassenobservaties met kwaliteitskaart.  

*KCL (Kagan Coöperatief Leren) met coach.  

*LDS-bijeenkomsten rondom kindgericht werken. 

*Invoeren TAO.  

 

Begrijpend lezen: 

- Geen enkele groep onder landelijk gemiddelde. 

Alle groepen maken een positieve 

vaardigheidsgroei.  

 

Rekenen:  

- Nog steeds een dalende trend te zien. Binnen de 

onderwijsteams en expertteam gaan we ons nog 

meer verdiepen op het rekenen.  

 

Spelling: 

- Hierbij scoren we onder het gemiddelde. Eerst zijn 

we gewisseld van Snappet naar de software van 

Taal Actief. We zijn het laatste blok van Taal Actief 

overgestapt van de software naar de papieren 

versie. Komend schooljaar gaan we op zoek naar 

een nieuwe taalmethode.  

 

Het schoolteam heeft voor schooljaar 23-24 

gekozen voor het leerlingvolgsysteem IEP. Dit sluit 

op dit moment beter aan bij onze schoolvisie. Juni 

2023 was het laatste meetmoment met CITO. 

 

Vaststellen jaarplanning 

Geen bijzonderheden. Loeky gaat een link 

doorsturen naar Marjo met beschikbare cursussen.  

 

Verdeling MR 

Anja neemt de rol van voorzitter op zich. Als Dianne 

met verlof gaat, neemt Helma het notuleren over.  

 

Voorstellen in nieuwsbrief 

Half november verwacht Helma een voorstelstukje 

voor in de nieuwsbrief. Dan kan dit in de 

nieuwsbrief van december geplaatst worden.  

 

Jaarverslag 

Loeky heeft al wat aanpassingen gedaan. De 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dianne  

 

 

 

Dianne 

 

 

 

Dianne 

 

 

 

 

Dianne 

 

 

 

 

 

Dianne 

 

 

 

 



overige MR-leden gaan er nog naar kijken. Voor 

december heeft iedereen het gelezen. En hebben 

ze eventuele aanpassingen/aanvullingen in het 

document gezet.  

 

Vervanging Dianne in MR 

Dianne vraagt op de studiedag van 1 november wie 

haar plaats kan vervangen. 

Cora zal aansluiten als PMR-lid. 

 

Plusklas 

Op maandag is nu de plusklas van Marinka en daar 

sluiten ook kinderen vanuit de Fijne Aarde aan. Op 

dit moment worden die uren vanuit de Singel 

gefinancierd. Voor komend schooljaar gaat er een 

nieuw beleid komen. Dit wordt binnen de stichting 

besproken, afhankelijk van de subsidie.  

 

Vergadermomenten 

Er zijn op dit moment geen extra 

vergadermomenten nodig.  

 

Evaluatie “Gein op het plein”  

Het heeft ruim 1000 euro opgeleverd. De 

opbrengsten van het ophalen van oud-papier waren 

eerder 2500 euro per jaar.  

 

Anja 

 

 

 

 

 

 

 

Anja 

 

 

Anja 

5. Bestuursbesluiten 

- Nieuwe controller aangesteld. 

- Nieuwe bestuurder aangesteld.  

 

Loeky 

6. Rondvraag  

 

Allen 

 

 

  
 


